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Protokół Nr X/2019 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 6 września 2019r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14.00. 

Obrady z sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=6k-6db741IQ&list=PL-7Ux-

3EgMtbpQpa-41zWAMXzWIJ9ldFG  

  

Ad. 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

           Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

burmistrza, skarbnika, sołtysów oraz pozostałych przybyłych na sesję. 

Ad. 2.Przewodnicząca stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili otwarcia    

          listę obecności podpisało 13 radnych w związku z tym sesja jest władna do 

podejmowania uchwał. Nieobecny na sesji był radny Sławomir Rożkiewicz. 

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 3.Przewodnicząca  zapytała czy są uwagi, wnioski do przekazanego porządku obrad. Radni  

          nie wnieśli uwag i wniosków do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał ostatniej sesji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze 

użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej. 

7. Uchwalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej 

przez Gminę Pierzchnica. 

8. Nowelizacja budżetu Gminy Pierzchnica na 2019r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2019-2034. 

 

Ad. 4.Przewodnicząca stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu z poprzedniej  

          sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 13 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

https://www.youtube.com/watch?v=6k-6db741IQ&list=PL-7Ux-3EgMtbpQpa-41zWAMXzWIJ9ldFG
https://www.youtube.com/watch?v=6k-6db741IQ&list=PL-7Ux-3EgMtbpQpa-41zWAMXzWIJ9ldFG
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Ad. 5. Przewodnicząca poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwał  

           poprzedniej sesji. Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie wnosili uwag i pytań do sprawozdania. 

 

Ad.6.Przewodnicząca rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia  

         linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej i poprosiła Burmistrza o 

informację w sprawie projektu uchwały.  

 Burmistrz poinformował, że ten temat był głównym powodem zwołania nadzwyczajnej 

sesji. Po sesji 26 sierpnia podpisano umowę z Wojewodą w sprawie udzielenia dopłaty do 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej i z treści tej umowy wynika, 

że do uruchomienia linii musi być uchwała rady. Żeby można skorzystać z dotacji, to taka 

uchwała rady jest potrzebna. Powiedział, że z własnych środków na ten tydzień została 

uruchomiona linia kierując się ustaleniami z poprzedniej sesji co do godziny kursu. Przedstawił 

ile pasażerów korzystało z uruchomionego kursu w poszczególnych dniach tygodnia. Mówił, 

że zasadne jest pytanie czy w ogóle ma to jakikolwiek sens. W godzinach rannych jest kurs 

Muszkietera, który jedzie bezpośrednio do Kielc i dublowanie przewozu nie ma najmniejszego 

sensu, bo poza dotacją z urzędu wojewódzkiego gmina też musi dopłacać. Przewoźnik 

powiedział, że nic na tym nie zarobił, te dwa złote, które otrzymał to pokryło tylko koszty 

paliwa, jeździł sam i poświęcił swój czas ale jakby zatrudnił kierowcę, musiałby dołożyć.  

W tym momencie staje pod znakiem zapytania czy ten temat kontynuować. 

 Sołtys Julia Kozioł powiedziała, że rozmawiała z mieszkańcami i mieszkańcy średnio 

byli zainteresowani dowozem do Pierzchnicy. Mówiła, że mieszkańców interesuje dowóz do 

Chmielnika, bo jeżeli dojadą do Chmielnika i mają coś do załatwienia to do Pierzchnicy się 

dostaną i wrócą przez Chmielnik. Młodzież szkolna jest również zainteresowana dojazdem do 

Chmielnika. Na pytanie Burmistrza o której godzinie kurs do Chmielnika byłby przydatny 

odpowiedziała, że około godziny 7 rano i po południu powrót. 

 Burmistrz powiedział, że pyta o to, bo w października będzie nabór kolejny  

od 1 stycznia i jeżeli trasa będzie poza gminę to z takim wnioskiem może wystąpić powiat ale 

gmina może wnioskować do powiatu tylko trzeba ustalić ile osób by jeździło. Zapytał 

zebranych, co sądzą na temat kontynowania dowozu do Pierzchnicy, czy kontynuować ten 

temat, czy go zamknąć. 

 Sołtys Marek Malinowski powiedział, że właściciel Domu Pomocy Społecznej w 

Osinach ma duży problem z dowozem osób odwiedzających. Mówił, że zgłaszał, iż chciałby 

żeby był kurs busa około godziny 9 - 10 i drugi około godziny 12 – 13. Osoby odwiedzające 

bliskich przyjadą do Pierzchnicy i nie mają czym dostać się do domu pomocy społecznej i 

wrócić. Powiedział, że właściciel zwracał się do Muszkietera ale temu się nie opłacało 

uruchamiać kursu. Mówił, że sugerował właścicielowi  żeby najął prywatny samochód i 

dowoził i odwoził osoby odwiedzające. 
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 Sołtys Ryszard Bryk sugerował, żeby przy współpracy z powiatem uruchomić kurs  

z Kielc przez Pierzchniankę do Osin i dalej do Drugni. Taki kurs rozwiązał by problem 

właściciela domu pomocy społecznej i służyłby mieszkańcom gminy. 

 Radna Kamila Adamczyk mówiła, że za krótki jest czas żeby dokonać właściwej oceny. 

Młodzież nie ma jeszcze ustalonych planów lekcji. Sugerowała żeby jeszcze z tydzień albo 

przez miesiąc przetestować kursowanie busa. Wnosiła żeby przez Strojnów i Podlesie był jakiś 

kurs, bo tam nic nie jeździ. 

 Radna Malwina Wrona wyraziła stanowisko, że bardziej zasadne jest organizowanie 

połączeń z Chmielnikiem czy Kielcami przy współpracy z powiatem, a  niżeli z Pierzchnicą. 

 Burmistrz powiedział, że z dyskusji nasuwa się wniosek, że zapotrzebowanie wprost 

dojazdu do Pierzchnicy nie ma, jest natomiast zapotrzebowanie na organizowanie połączeń 

z Chmielnikiem i Kielcami. Powiedział, że rolą sołtysów jest rozeznać kto jest zainteresowany 

 i o których godzinach, bo jak będzie występował do powiatu  o uruchomienie kursów to musi 

podać konkretną godzinę, trasę i przybliżoną liczbę spodziewanych stałych pasażerów. Mówił, 

że w tej sytuacji wnosi o wycofanie tej uchwały i nie głosowanie jej. 

 Radna Renata Błaszczyk zgłosiła, że mieszkańcy Brodów zwracali uwagę, iż chcieliby 

żeby zorganizować kurs z Brodów do Pierzchnicy i za około 1.30 godziny powrót. Na pytanie 

Burmistrza ile byłoby osób na taki kurs radna odpowiedziała, że mieszkańcy chcieliby taki kurs. 

 Burmistrz zaapelował do radnych żeby zagłosowali przeciw podjęciu tego projektu 

uchwały bo nie ma sensu jej podejmować. Temat lokalnego transportu zostanie zamknięty, a 

rozpoczyna się pracę nad rozwiązaniem uruchomienia transportu z Chmielnikiem i Kielcami. 

Po zakończeniu dyskusji przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w 

ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Pełna dyskusja i wystąpienia zabierających głos w dyskusji zostały zarejestrowane w nagraniu 

z obrad sesji. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych i  za 

nie było, przeciw był 12 radnych, wstrzymujących się 2 radnych. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia 

linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii 

autobusowej o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej nie został przyjęty. 

 

Ad.7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie regulaminu  

         wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę 

Pierzchnica, do którego radni otrzymali autopoprawkę. Przedstawiła brzmienie projektu 

uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole 

prowadzonej przez Gminę Pierzchnica oraz autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały. 

Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu. 
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 Burmistrz poinformował, że projekt regulaminu zgodnie z procedurą  poddany został 

konsultacjom ze związkami zawodowymi. Prowadzone były negocjacje, gdzie główny spór 

dotyczył wysokości dodatku motywacyjnego. Ostatecznie osiągnięto porozumienie. Kluczową 

rolę odegrał nowy dyrektor, który przedstawił zakres wprowadzenia pewnych racjonalizacji  

i oszczędności funkcjonowaniu szkoły, są to poważne kwoty tylko, że oszczędności pojawią 

się dopiero w przyszłym roku. Wynegocjowane zostało ze związkami zawodowymi, że część 

tych kwot pozostanie na wynagradzanie nauczycieli ale w formie nagród. Nie będzie to na 

zasadzie, że z automatu należy się. Będzie pewna pula środków dla tych, którzy mają najlepsze 

efekty, starają się, najbardziej efektywnie pracują i będzie to mieć działanie motywujące. 

Będzie to w formie nagrody Burmistrza na Dzień Nauczyciela, o którą będzie wnioskował 

dyrektor. To rozwiązanie nauczyciele zaakceptowali. Mówił, że jest usatysfakcjonowany, że 

udało się osiągnąć kompromis, pewne oszczędności będą z tego tytułu dla budżetu. Zwrócił się 

do radnych o zatwierdzenie tego regulaminu żeby wszedł w życie od 1 października 2019r. 

 Radna Renata Błaszczyk zapytała jakiego typu oszczędności dyrektor przedstawił, czy 

mogą wiedzieć czy to jest tajemnica. 

 Burmistrz powiedział, że kwotowo to są oszczędności ponad 100 tys. zł. Natomiast w 

szczegółach to jest domena dyrektora i musi do końca roku zrealizować. 

 Radna Renata Błaszczyk zapytała czy nie jest to kosztem dzieci, uczniów. 

 Burmistrz odpowiedział, że na razie nie mówi się o łączeniu klas. Nie będzie to kosztem 

uczniów. 

Pełna dyskusja i wystąpienia zabierających głos w dyskusji zostały zarejestrowane w 

nagraniu z obrad sesji. 

Po wyczerpaniu dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica w 

związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych i  za  

było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie regulaminu  

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr X/64/2019 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole prowadzonej przez 

Gminę Pierzchnica została podjęta jednogłośnie. 

Ad.8. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

          Gminy na rok 2019 i przeczytała brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Skarbnika 

Miasta i Gminy o omówienie proponowanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów o kwotę 125.199,94 zł oraz zwiększa się plan wydatków o kwotę 210.199,94 zł. 

Różnica pomiędzy dochodami, a wydatkami zostanie pokryta z wolnych środków jako 

nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającej z rozliczeń 

kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Omówił poszczególne zmiany w planie dochodów 

określone załącznikiem Nr 1 do projektu uchwały i w planie wydatków określone załącznikiem 
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Nr 2 do projektu uchwały. Omówił zmiany w pozostałych załącznikach projektu uchwały, które 

wynikają ze zmian w planie wydatków.  

Burmistrz poinformował, że gmina otrzymała dotacje na dwie drogi gminne. Jedna to 

na drogę w Skrzelczycach z funduszu ochrony gruntów rolnych w kwocie 50 tys. zł. Druga to 

na drogę przez Wierzbie z funduszu dróg samorządowych z dofinansowaniem w wysokości 

60%. Uzyskano dofinansowanie na realizację dróg powiatowych w gminie, łącznie na 6 km i 

są to drogi przez Podlesie 1,3 km, droga Pierzchnianka-Ujny 2,7 km i droga Pierzchnica 

Skrzelczyce 2 km. Dofinansowanie wynosi 80% z wyjątkiem drogi przez Podlesie, które 

wynosi 50%. Termin realizacji dróg będzie w ciągu 12 miesięcy od podpisania umowy. 

Sołtys Ryszard Bryk podziękował za interwencję w powiecie odnośnie barier przy 

drodze ale najbardziej chodzi o dokończenie budowy chodnika i zająć się drogą na całej 

długości od Pierzchnicy do Osin i dalej do Drugni. Najbardziej newralgiczny odcinek jest do 

Osin, bo tu poruszają się ciężkie samochody, a droga jest wąska. 

Mówił, że w 2018 pisał do Burmistrza pismo odnośnie drogi nazwanej przez ludzi „Rakowski 

Gościniec”. Droga ta została zagrodzona i zmieniony został przebieg tej drogi. Burmistrz 

obiecał, że zajmie się tą drogą. 

Powiedział, że ma wstępną obietnicę, że sołectwo Osiny otrzyma kruszywo z kamionki z Osin 

tylko czy gmina zabezpieczy transport tego kamienia. 

 Burmistrz odnośnie drogi do Osin powiedział, że potwierdza zasadność modernizacji 

tej drogi, bo jest to ważny ciąg komunikacyjny poprzeczny gminy. Przybliżył zebranym jak 

następuje modernizacja dróg, które mają uregulowany status prawny i jest odpowiednia 

szerokość pasa drogowego oraz jakie działania należy podejmować jeżeli droga nie ma 

uregulowanego stanu prawnego i nie ma odpowiedniego pasa drogowego. Droga do Osin jest 

taką drogą, która przebiega przez grunty prywatne i żeby dokonać modernizacji powiat musi 

ustalić pas drogowy i wykupić grunty od rolników. Mówił, że będzie chodził za tym żeby 

powiat podjął działania w celu wykonania projektu drogi i wykupu gruntu pod drogę. Jeżeli to 

zostanie wykonane to będzie można występować o dotację, bo bez dotacji to się nie zrobi. 

W sprawie chodnika to będzie chodził za tym żeby zrobić projekt w przyszłym roku i w 2021r. 

można mówić o realizacji. Powiedział, że przy drodze powiatowej, to powiat buduje chodniki 

a nie gmina, gmina może tylko wnioskować i zabiegać. 

Odnośnie drogi w Osinach był problem z wytyczeniem granic. Żeby wyznaczyć granice trzeba 

być właścicielem. Gmina nie jest właścicielem tylko ma wpisane w rejestrze jako samoistny 

posiadacz. Po rozmowie z geodetą, brak jest podstaw do wszczęcia procedury w celu 

wyznaczenia sąsiadowi granicy, bo gmina nie jest właścicielem. 

Odnośnie kruszywa powiedział, że jeśli będzie kruszywo z kopalni to gmina zapewni transport. 

Pełna dyskusja i wystąpienia zabierających głos w dyskusji zostały zarejestrowane w 

nagraniu z obrad sesji. 

Po dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy  na rok 2019 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych i  za 

było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 
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Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr X/65/2019 Rady Miejskiej w Pierzchnicy w 

sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2019 została podjęta jednogłośnie. 

Ad.9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmian  

         w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na 

lata 2019-2034 i przeczytała projekt uchwały. Zwróciła się do skarbnika o omówienie 

przedłożonego projektu. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof  Cieślak omówił zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, które wynikają ze zmian budżetu wprowadzonych uchwałą w sprawie zmian w 

budżecie podjętej przed chwilą oraz zmianami wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza 

Miasta i Gminy od ostatniej sesji. Zmiany dokładnie wyjaśnione są w objaśnieniach do zmian 

w WPF określonych załącznikiem nr 3 do projektu uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania w sprawie projektu uchwały. 

Radni nie zadawali pytań w związku z tym przewodnicząca poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2019-2034. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 14 radnych  

i za było 14 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2019-2034 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr X/66/2019 Rady Miejskiej w Pierzchnicy  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pierzchnica na lata 2019-2034 została podjęta jednogłośnie. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca rady podziękowała wszystkim za 

udział i zamknęła sesję rady miejskiej.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1505. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S.Kielesiński  

        Przewodnicząca Rady 

        (-) Maria Łopatowska 

 

 


